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Protokół z XXII sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 17 czerwca 2021 r.  

Pkt 1. Otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 10.04. W posiedzeniu wzięło udział 11 

radnych. 

 Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski nieobecny 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska nieobecny 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka nieobecny 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie budżetu gminy Przewóz na 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XXII sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez wójta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 
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Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z XXI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy w Przewozie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 

Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radni nie składali interpelacji i zapytań.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz za 2020 r. 

Wójt przedstawił informację ze swojej działalności za cały 2020 r.  

Pkt 6. Pozyskiwanie i wykorzystanie środków finansowych z Unii Europejskiej na rzecz 

realizacji zadań w gminie Przewóz. 

Informację przedstawiła pani skarbnik. W 2020 r. wpłynęły do gminnego 

budżetu  środki unijne w kwocie 140.300,41 zł.  

Pkt 7. Debata nad raportem o stanie gminy. 

a) Raport o stanie gminy. 

Przewodnicząca poinformowała, że raport o stanie gminy został przedłożony 

w ustawowym terminie. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w debacie. Nikt z radnych nie 

zabrał głosu. 

Mieszkańcy gminy nie składali wniosków o możliwość uczestniczenia w debacie. 

b) Projekt uchwały w sprawie udzielenia wójtowi wotum zaufania. 
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Treść projektu przedstawił sekretarz. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 

Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 8. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za 2020 r. oraz informacji o stanie 

mienia komunalnego gminy Przewóz. 

a) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. 

Przewodnicząca powiedziała, że sprawozdanie zostały szczegółowo omawiane na 

posiedzeniach komisji stałych. Poprosiła radnych o zadawanie ewentualnych pytań. Radni nie 

zabierali głosu. Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię komisji rewizyjnej w sprawie 

wykonania budżetu gminy za 2020 r. 

Następnie pani skarbnik odczytała pozytywną opinie RIO w Zielonej Górze w sprawie 

przedłożonego sprawozdania.  

W dalszej części wiceprzewodniczący odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 

o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2020 r.  

Następnie przewodnicząca odczytała pozytywną opinie RIO w Zielonej Górze 

w sprawie wniosku komisji rewizyjnej o udzielenie absolutorium wójtowi. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 

Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 
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NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

b) Projekt uchwały w sprawie absolutorium. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 

Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 9. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/192/2013 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 21 października 2013 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarzy 

komunalnych na terenie Gminy Przewóz. 

Projekt przedstawił sekretarz. Wyjaśnił, że ze względu na likwidację ZGK należało 

dokonać zmian w danych adresowych zarządcy cmentarzy.  

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 

Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

b) Projekt w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych. 

Projekt przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki pan Damian Hałabura. Wskazaną 

w projekcie drogę należy upublicznić, aby zapobiec likwidacji przejazdu kolejowego 

stanowiącego jedyny dojazd do działki, na której zlokalizowany jest budynek po byłym 

zakładzie drzewnym w Przewozie w okolicach ul. Spacerowej. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 

Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/108/2020 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2021 r. 

Treść projektu przedstawiła pani skarbnik. Zmiany dotyczyły m.in. wprowadzenia do 

budżetu środków z dwóch dotacji na łączną kwotę 146.000,00 zł. Natomiast jeśli chodzi 

o wydatki należało wygospodarować środki na zadania takie jak: dofinansowanie zakupu 

samochodu strażackiego dla OSP Piotrów – 350.000,00 zł, zakup umundurowania dla nowych 

członków OSP Przewóz – 8.200,00 zł, zł zakup pieca c.o. do budynku ośrodka zdrowia – 

32.000,00 zł, 15.000,00 zł – rozpoczęcie prac remontowych w kuchni w GOK w Przewozie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, 

Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Karlikowski, Edyta Krasuska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 10. Sprawy bieżące. 

Wójt poinformował, że ukończona została budowa świetlicy w Sanicach.  

Zakupiono nieruchomość w centrum Przewozu, która planuje się w przyszłości 

przeznaczyć jako teren pod budowę budynku przedszkola.  

Zakończył się pierwszy etap budowy boiska wielofunkcyjnego. Następne prace to 

budowa ogrodzenia i położenie nawierzchni na obiekcie.  

Inwestycje mające być finansowane ze środków funduszu sołeckiego są już w trakcie 

realizacji. Niektóre sprzęty są już zakupione, a inne dopiero zostaną wybrane 

spośród najkorzystniejszych ofert.  
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Powstały nowe parkingi przy cmentarzu w Lipnej i w Piotrowie. 

Dobiega końca remont elewacji budynku ośrodka zdrowia. Oprócz zakupu pieca c.o. 

do tego budynku należy wziąć pod uwagę przeprowadzenie remontu kotłowni bo jest ona 

w fatalnym stanie.  

Na świetlicy w Straszowie przeprowadzono remont kanalizacji, poprawiono dach nad 

gankiem oraz wykonano prace remontowe wewnątrz budynku,  w miejscach gdzie były 

zacieki.   

Planowany jest remont części ogrodzenia cmentarza w Przewozie. W zasadzie ta 

akurat część tego ogrodzenia powinna być wymieniona na nowo, ale konserwator zabytków 

nie wyraził zgody na tak zaawansowane prace.  

W najbliższym czasie planowane jest rozpoczęcie remontu SUW w Dąbrowie 

Łużyckiej oraz dachu na budynku remizy OSP.  

Złożono wnioski o dofinansowanie budowy lub remontu trzech dróg gminnych, 

zlokalizowanych w miejscowości Lipna, ale niestety nie przyznano środków na żadną z tych 

inwestycji. Więc remont tych dróg rozpocznie się dopiero wtedy kiedy uda się pozyskać 

jakieś środki z zewnętrznych dotacji.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał czy jest możliwość, żeby przy okazji trwającego 

remontu w GOK wykonać prace naprawcze na dachu biblioteki.  

Wójt odpowiedział, że już to zaplanował i będą takie prace wykonane.  

W związku ze zgłoszonym przez radną Katarzynę Zdybowicz – Wójcik problemem 

braku połączeń autobusowych dla uczniów wracających z żarskich szkół, Wójt odpowiedział, 

że będzie pilotował tę sprawę i uczniowie na pewno będą mieli zapewnione połączenia.  

Dokumentacja na remont drogi gminnej na ul. Młyńskiej w Sanicach wykonana jest na 

część tej drogi, tj. do posesji nr 9.  

Są plany na remont drogi gminnej na ul. Spacerowej, ale najpierw zostanie tam 

wykonana budowa sieci kanalizacyjnej. 

Pkt 11. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 11.01. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy 

             Bogusława Szlachetka 

 

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 


